

代理授权书

Dealer Authorization Letter

兹授权 上海天鸿环境工程有限公司 为本公司代理商。

代理期自 2017 年 3 月至 2022 年 2 月

代理区域: 中国 境内

代理产品: WAM 公司污水污泥处理设备

This is to certify Shanghai Tianhong Environmental Engineering Co., Ltd
as our Official Dealer.

The agent date from March 1st, 2017 to Feb. 28st, 2022

The area of agency China

The agent products: waste water treatment products of WAM
Group

威埃姆输送机械国际贸易(上海)有限公司

WAM Bulk Handling Machinery Int'l Trading (Shanghai) Co.,Ltd.

本《代理授权书》仅作为该公司在本公司《代理协议》所约定范围内的代理资格的证明。本公司保留对本《代理授权书》的效力及适用和《代理协议》的细则的解释权。

本《授权代理书》的即时效力和适用应以威埃姆公司的官方网站 www.wamshanghai.com 之官方声明为准, 详情可向本公司市场部咨询, 联系电话 +86 21 6896 6888 * 6687[分机]。

This 《Dealer Authorization Letter》 can only be applied to testify Dealership of the above Company underlined, restricted to what are specifically defined in WAM's 《Dealership Agreement》. WAM reserves full right of interpretation to the validity and application of this 《Dealer Authorization Letter》 and Terms of 《Dealership Agreement》 .

Temporal Validity and application of this 《Dealer Authorization Letter》 is subject to latest Official Declaration on WAM's official website: www.wamshanghai.com . For details or any inquiry, you may refer to WAM's Marketing Dept. by + 86 21 6896 6888 * 6687[ext].